

Tirsdag d. 2.apr.2019 kl. 15.45 på afs. 159

Deltagere: Jeanet, Alis, Jakob, Jens, Michael og Annette.

Afbud: Anders og Denis.

Referent: Annette

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (05.03.2019)

Referat fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt.

2. Godkendelse referat GF og nye vedtægter

Referat GF godkendt og er at finde på hjemmesiden.
Vedtægterne er opdateret og at finde på hjemmesiden.

3. Bestyrelsesoversigt

Opdateret og oplysninger er tjekket.

4. Event 2019

Camøno vandre/cykeltur på Møn. Udsat til 2020.

Bowling: 27. sep. 2019. Der er booket til 60 personer. Velkomst kl. 16.30, 2 timers bowling og efterfølgende Big Bowl buffet incl. vin øl og vand, kaffe/the og dessertchokolade. Man skal være medlem inden invitationen sendes ud; Hvornår? Tilmeldingsfrist: 26. august.
Egenbetaling: 200,- Bestyrelsen deltager uden beregning.

Julebingo: d. 21. November. Jens er tovholder. Lokale 3 vandrehal er booket.

Spinningevent en lørdag i efteråret: Jeanet.

5. Puder til box jump

Box jump kasser er kommet. (Ikke puder)

6. Forslag fra medlemmer

Ingen nye forslag.

7. Fotos af bestyrelsen og Instruktører

Portør Peter Jacobsen vil gerne tage billederne.

Jens aftaler mandag til fredag i én uge med tid og sted, Annette melder ud til instruktører og bestyrelse.

Måske det bliver nødvendigt med enkelte særaftaler, hvis nogen er på ferie lige den uge og instruktørerne på morgenhold som ikke arbejder i huset.

8. Hovedrengøring i motionscentret

Kirsten Juel har efterspurgt hovedrengøring i motionscentret. Særligt gulvet i gymnastiksalen er meget snavset.

AW har talt med Brian og Kenneth, som er i rengøringen, om det er noget de vil stå for. Samme løn pr. time som instruktører. Det skal afklares om de må låne udstyr af

rengøringen. Hvis de må det, går de i gang. Hvis de ikke må, skal vi finde en anden løsning. Evt. leje udstyr til det.

9. Adgang til motionscentret/nøglekortliste

Michael har fået en liste fra nøglekortkontoret med hvem der har adgang til motionscentret. Den er sammenlignet med medlemsdatabasen og XX har fået fjernet deres adgang da de ikke er medlem. Har brugt ca. 12 timer på arbejdet.

Det aftales at Michael fremadrettet tjekker nøglekortliste i forhold til medlemsdatabasen hvert halve år, og der vil blive udbetalt timeløn for arbejdet.

10. Fri adgang ved nødudgange

Et medlem har henvendt sig da hun ofte oplever at der står ting i vejen foran nødudgangen i gymnastiksalen. Nødudgangen er gennemgået, og der er sat et skilt op om at der ikke må stå noget foran nødudgangen.

11. Praxtourcykler

Udsættes til vi har fået en tilbagemelding fra Henrik som er i gang med at undersøge mulighederne.

12. Arbejdspladsens motionsdag

Forsalg fra Pernille Lemvig ved GF. Pernille ville undersøge nærmere og vende tilbage.

13. Udvidelse af motionscenter

Ved GF var der ønske om udvidelse af motionscentret, med henblik på plads til gulvøvelser.

Det blev foreslået at nedlægge 2 toiletter.

Dette vil være noget der skal ansøges om i direktionen, og det vil tage flere år, da det i så fald skal ind i anlægsplanen.

Til næste bestyrelsesmøde starter vi med en rundtur i motionscentret. Måske vi kan få frigjort noget gulvplads på lettere vis, så der ikke skal bygges om.

14. Måtter i holdcyklingsrummet og flere i styrketræningsrummet

Alis bestiller måtteholdere til holdcyklingsrummet og ny måtter efter behov.

15. Benyttes motionscentret som frokoststue?

En videreberetning fra GF om at rengøringspersonale angiveligt skulle benytte motionscentret som frokoststue og træne samtidig.

Vi må alle være opmærksomme, og hvis vi ser nogen, må vi lige høre de pågældende om de er medlem, og informere om at man skal benytte træningstøj under træning og at det ikke er en frokoststue.

16. Nyt instruktørtøj

Alis finder alt frem og tilbyder at instruktører kan komme og se om der er noget de kan bruge.

17. Træning for personale på akutlægebilen

Vi har fået en forespørgsel om personale på akutlægebilen kan få lov at træne på et "akutlægebil-medlemskab", og at de vil skulle træne i arbejdstøj da de skal kunne komme hurtigt afsted.

AW har givet afslag. Der gives ikke adgang på fælles/dele/gæste nøglekort og en af vores ordensregler er at der skal trænes i træningstøj og med indendørs sko.

18. Julefrokost bestyrelsen

Jeanet og Jens arrangerer. Dato: 31. august.

19. Musikanlæg styrketræning

Volume knap er gået i stykker på mixeren. Er skiftet 2. april.

20. Løbebånd

Et løbebånd melder error 15. Er fejlmeldt og der kommer reparatør.

21. Støvsuger

Er væk, Stjålet?

22. Instruktør

Claudiu er stoppet. Nye instruktører er Louise B. Christensen og Ramiz Kurt.

Næste møde:

21. maj kl. 15.45 i motionscentret og efterfølgende hos Jeanet. Spisning efter møde.

Næste FU møde: Uge 19.